

Notice to investors in the UBS products set out in the Schedule hereto (the "Products")

With effect from 20 October 2016, the *UBS Liquid Transparent Alpha Total Return Index (EUR)* (the "Index"), including each Index referenced by the products listed in the schedule below, will be administered by Markit Equity Limited. From this date, the Index will be calculated and announced by Markit Equity Limited and for the purpose of the product documentation act as the new Index Sponsor or successor Index Sponsor.

Further information can be found on <http://www.markit.com/product/ubsindices>.

Zürich, in October 2016
UBS AG

Bekanntmachung an Investoren für die unten aufgeführten UBS Produkte (die "Produkte")

Mit Wirkung ab dem 20. Oktober 2016 wird der *UBS Liquid Transparent Alpha Total Return Index (EUR)*, (der "Index") einschliesslich des Index, auf den sich die unten aufgeführten Produkte beziehen, von Markit Equity Limited verwaltet. Ab diesem Datum wird der Index von Markit Equity Limited berechnet und bekanntgemacht. Im Rahmen der jeweiligen Produktdokumentation gilt Markit Equity Limited als der neue Index Sponsor bzw. der Nachfolge-Indexsponsor.

Weitere Informationen sind über die Webseite <http://www.markit.com/product/ubsindices> erhältlich.

Zürich, im Oktober 2016
UBS AG

Schedule / Anhang

ISIN	Product / Produkt
DE000UB1LTA7	Open End Index Certificates on UBS Liquid Transparent Alpha Total Return Index (EUR)
DE000UB2LTA5	Open End Index Certificates on UBS Liquid Transparent Alpha Total Return Index (EUR)
